



ST. LOUIS SCHOOL

Circular No.222 (22-23)

3rd March, 2023

Dear Parents/Guardians,

Re: Peer Mentor Scheme 2022-2023 – Ocean Park Activity

I extend my warmest welcome to your child for becoming a member of Pastoral Care Team. One of the aims of the Pastoral Care Team is to conduct a “Peer Mentor Scheme” to help S1 students adapt well to the changes and challenges of secondary school life. Students are invited to join the Ocean Park Activity Day in order to facilitate the communication between mentors and mentees. Details of the Ocean Park Activity Day are listed as below.

Date	14th April, 2023 (Friday)	
Venue of gathering	Ocean Park (Exit B)	
Time of Assembly	09:30 a.m.	
Contents	Visiting Ocean Park and participating in an education program	
Education Program Choices	Bamboo Eaters (Quota:25)	Physics in Motion (Quota:25)
Venue of Dismissal	Amazing Asian Animals Statue (Inside Ocean Park)	Polar Adventure’s souvenir shop (Inside Ocean Park)
Time of Dismissal	11:00 a.m.	11:45 a.m.
Fee	\$30	
Quota	50 students	
Remarks	(1) Allocation of places will be based on a ‘ first come-first served ’ basis. (2) If one of the education programs is full, remaining students would have to participate in the other education program. (3) The school will pay for the Stay-behind Surcharge. Students can choose to stay behind in Ocean Park or not after dismissal with prior parent’s approval.	

Please return the following reply slip by **10th March, 2023 (Friday)** through e-class. A **confirmation letter will be given after the participants list has been finalised, and students will need to settle the activity fee within 7 days after the receipt of the confirmation notice.** Should there be any queries, please feel free to contact **Mr. YUNG Yat Pui** (Pastoral Care Master) or **Ms. Cherry TANG** (School Social Worker) at **2546 0117** (school) or **2549 5106** (centre).

Mr. YUNG Yat Pui
for Principal

-----✂-----✂-----✂-----

Reply Slip Circular No.222(22-23) Re: Peer Mentor Scheme 2022-2023 – Ocean Park Activity

Dear Principal,

I ***allow/do not allow** my child _____ of Class _____ (No. _____) to take part in the Peer Mentor Scheme – Ocean Park Activity.

I choose **Bamboo Eaters** / **Physics in Motion** (Please tick one of the boxes) as the first priority with regards to the choice of education programs on offer.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Parent’s/Guardian’s Contact Number : _____

Student’s Contact Number : _____

Date : _____

* Please delete as appropriate.



聖類斯中學
通告第 222 號 (22-23)

敬啟者：

2022-2023 年度「大哥哥計劃」暨海洋公園參觀日

歡迎 貴子弟加入聖類斯中學這個大家庭，關顧組成立的宗旨為推行「大哥哥計劃」予中一同學，使同學盡快適應中學的生活及挑戰，並且提升自信心，與人溝通的能力等。 **貴子弟獲邀請參加海洋公園參觀日，學生可選擇其中一個教育活動參加**，有關活動的詳情如下：

日期	2023 年 4 月 14 日 (星期五)	
集合地點	海洋公園 B 出口	
集合時間	上午 9 時 30 分	
內容	參觀海洋公園 及 參與教育活動	
教育活動選擇	竹林隱士 (名額：25 位)	動感物理 (名額：25 位)
解散地點	亞洲動物天地 (海洋公園內)	冰極天地禮品店 (海洋公園內)
解散時間	上午 11 時正	上午 11 時 45 分
費用	\$ 30	
名額	50 位	
備註	(1) 活動名額有限，先到先得，額滿即止。 (2) 學校會以回條填寫之首選活動進行名額分配，如其中一個教育活動額滿，報名參加之學生將會分配至另一個教育活動。 (3) 學校已替學生支付額外留園費用， 在解散後，學生可自行選擇留園與否，但需事先通知家長。	

如 閣下同意 貴子弟參加是項活動，請於 e-class 簽署回條，並於 2023 年 3 月 10 日 (星期五) 或之前交回給學校社工。確認名單後，學生會收到一張確認名額通知書，收到後請在一星期內提交費用以保留名額。如對此活動有任何查詢，請致電 2546 0117(學校)或 2549 5106(中心)與學校社工鄧靄盈姑娘或容逸沛老師聯絡。謝謝！

校長

易浩權博士

(容逸沛老師代行)

二零二三年三月三日

回 條

通告第 222 號 (22-23)

2022-2023 年度「大哥哥計劃」暨海洋公園參觀日

易校長：

本人為學生 _____ (班別 _____ 學號 _____) 的家長/監護人，已閱悉通告第 222 號 (22-23)。本人 *同意/不同意 小兒參加此計劃。

首選活動為：(請在適當的地方加上別號。)

- 竹林隱士 (活動時間：上午 10:15 - 11:00)
 動感物理 (活動時間：上午 10:15 - 11:45)

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人聯絡電話： _____

學生聯絡電話： _____

日 期： _____

*請刪去不適用者